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PROTOKÓŁ Nr LXVI/14 
z obrad LXVI sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach 

z dnia 20 listopada 2014 r. 
 
godzina rozpoczęcia - 14:07; 
godzina zakończenia – 14:40; 

 

Do punktu 1 porządku 
Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
 

Wiceprzewodniczący Rady –Marian Osękowski – Otworzył obrady LXVI Sesji 
Rady Miejskiej w Pyrzycach, ostatniej sesji kadencji 2010 - 2014.    
 Przywitał wszystkich radnych, Pana Burmistrza, Panią Zastępcę Burmistrza, 
Panią Skarbnik, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników wydziałów, 
media, przyszłych radnych gminnych i powiatowych. Witam serdecznie Panią 
Marzenę Podzińską kandydatkę na burmistrza w następnej turze. 
 Stwierdził, że na stan 14 Radnych obecnych jest 9 radnych, nieobecni: 
Radny Mariusz Majak (przybył o godz. 14:08),  
Radny Mirosław Budynek (przybył o godz. 14:08),  
Radny Miłosz Łuszczyk (przybył o godz. 14:10), 
Radna Joanna Kołatkiewicz - Olszówka (przybyła o godz. 14:10),  
Radny Ryszard Grzesiak, co stanowi wymagane kworum do podejmowania 
prawomocnych uchwał.  
 

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu; 
 Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 
 

Do punktu 2 porządku 
Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 

 
Porządek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
  
Z-ca Burmistrza Pyrzyc – Agnieszka Odachowska – Proszę o wprowadzenie do 
porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu, która 
była omawiana na komisji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Marian Osękowski – Poddał pod głosowanie wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawki do projekt uchwały w sprawie 
zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 2014 (Druk Nr 773A/14) 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 9; za – 9; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  
Autopoprawka została wprowadzona do porządku obrad. 
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Weszli: Radny Mariusz Majak, Radny Mirosław Budynek - godz. 14:10; 
Stan Radnych na sali -11; 

 

Do punktu 3 porządku 
 Przyjęcie protokołów z obrad: LXIV, LXV Sesji Rady Miejskiej. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Marian Osękowski – Poinformował, że protokoły były 
wyłożone do wglądu w Biurze Rady. 

 
Radni nie wnieśli uwag do przedłożonych protokołów z obrad LXIV, LXV sesji Rady 
Miejskiej. 

 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z obrad LXIV sesji Rady Miejskiej. 
 

Wynik głosowania:  
Stan Radnych na sali – 11; za – 11; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  

Protokół został przyjęty. 

 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z obrad LXV sesji Rady Miejskiej. 
 

Wynik głosowania:  
Stan Radnych na sali – 11; za – 11; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  

Protokół został przyjęty. 

 
Do punktu 4 porządku 
 Interpelacje, zapytania radnych na piśmie. 
 
Radni nie zgłosili żadnych interpelacji i zapytań. 
 

Do punktu 5 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków (Druk Nr 
772/14).      
 
Projekt uchwały (Druk Nr 772/14) stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.  
 

Opinia stałej komisji Rady: 
- K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 
Nie wniesiono żadnych głosów w dyskusji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Marian Osękowski – Przed głosowaniem powiem, że 
ścieki i woda dzięki obniżeniu podatków, woda została obniżona, natomiast ścieki 
częściowo idą w górę ze względu na budowę oczyszczalni ścieków. 
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 Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków (Druk Nr 
772/14).       
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 11; za - 11, przeciw - 0, wstrzymało się - 1; 
Uchwała Nr LXVI/580/14 stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 
Weszli: Radna Joanna Kołatkiewicz – Olszówka, Radny Miłosz Łuszczyk  - godz. 14:10; 

Stan Radnych na sali -13; 

 
Do punktu 6 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy 
na 2014 r. (Druk Nr 773/14). 
 
Projekt uchwały (Druk Nr 773/14) stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.  
Autopoprawka do projektu uchwały (Druk Nr 773A/14) stanowi załącznik Nr 11 do 
protokołu.  
 

Opinia stałej komisji Rady: 
- K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 

Nie wniesiono żadnych głosów w dyskusji. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Marian Osękowski – Poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2014 r. (Druk Nr 
773A/14). 
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 6, przeciw - 4, wstrzymało się - 3; 
Uchwała Nr LXVI/581/14 stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 

Do punktu 7 porządku 
 Odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

 
Nie było żadnych odpowiedzi ze względu na nie wniesienie pytań do Burmistrza 
Pyrzyc. 
 

Do punktu 8 porządku 
 Informacja z bieżącej działalności Burmistrza Pyrzyc. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Szanowni Państwo, ponieważ jest to sesja 
wyjątkowa, to pozwólcie Państwo, że w tym miejscu podziękuję wszystkim za 
dotychczasową współpracę, za to, że przez te 4 lata byliśmy razem tutaj na tej sali, 
byliśmy razem przy tych stołach i byliśmy razem jako publiczność, jako kierownicy 



 4 

wydziałów, jako pracownicy Urzędu Miejskiego, jako media, jako Sołtysi przede 
wszystkim.  
Chciałbym w tym miejscu złożyć serdeczne podziękowania za często merytoryczną 
pracę, za często takie spieranie się, dyskutowanie, które doprowadziło w efekcie do 
tego, że często te decyzje, uchwały, które Państwo mieliście przed sobą były przez 
Was podejmowane. Różny był sposób naszej dyskusji, różnie ze sobą 
dyskutowaliśmy, ale jestem przekonany, że mimo tej różnicy zdań, która często była 
między nami, to jednak dochodziliśmy do pewnych porozumień, nie zawsze. Nie 
zawsze się to udawało, ale generalnie chciałbym podkreślić, że ta praca była trudna 
w tej kadencji, chyba szczególnie dla mnie, jako organu wykonawczego, ale ja 
powiem w ten sposób, że jestem w miarę zadowolony ze współpracy z Państwem, 
z tego, ze podjęte uchwały zapadające decyzje uważam, że w większości przyczyniły 
się do tego, że nasza Gmina, nasze miasto będzie się rozwijało. Uważam, że w czasie 
tej kadencji zostały spełnione pewne warunki, które teraz zaowocują, że Gmina 
będzie mogła jeszcze zdecydowanie szybciej i dynamiczniej rozwijać się, bo 
obniżenie długu publicznego, obniżenie długu Gminy spowoduje to, iż zostały 
stworzone warunki do tego, żeby teraz ta Gmina zaczęła się szybciej rozwijać, są już 
do tego możliwości. Nie chciałbym w swoim wystąpieniu podkreślać pewnych 
zasług, bo myślę, że nie miejsce i nie czas jest jeszcze na to, ale chciałbym jeszcze raz 
bardzo serdecznie Państwu podziękować za tę pracę. Myślę, że w następnej kadencji 
spotkamy się z niektórymi i będziemy dalej stanowili o rozwoju naszej Gminy. 
Dziękuję bardzo. 
 

Do punktu 9 porządku 
 Wolne wnioski. 
 
Informacja z inwestycji pn. „modernizacja oczyszczalni ścieków oraz budowa sieci 
kanalizacyjnej w Pyrzycach”, stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
Nie wniesiono głosów w wolnych wnioskach. 
 

Do punktu 10 porządku 
 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady za okres VI Kadencji 
Rady Miejskiej w Pyrzycach 2010 – 2014. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Marian Osękowski – Poinformował, że 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Grzesiak ze względów zdrowotnych nie mógł 
dzisiaj uczestniczyć, z tego, co pamiętam to jest to jedyna sesja, w której Pan 
Przewodniczący nie mógł uczestniczyć, bo jest w szpitalu. 
 Odczytał sprawozdanie Przewodniczącego Rady za okres VI Kadencji Rady 
Miejskiej w Pyrzycach za lata 2010 – 2014, które stanowi załącznik Nr 15 do 
protokołu. 
 Jak Państwu wiadomo jest to nasza ostatnia sesja i w związku z tym na ręce 
Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęło podziękowanie od Burmistrza 
i Przewodniczącej Rady Gminy Złocieniec, które stanowi załącznik Nr 16 do 
protokołu. 
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Do punktu 11 porządku 
 Wystąpienie okolicznościowe Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Marian Osękowski – W imieniu naszego prezydium, 
czyli Pana Ryszarda Grzesiaka, Pani Joanny Dąbrowskiej i własnych chciałem 
wszystkim Państwu serdecznie podziękować. Chciałem serdecznie podziękować 
Panu Burmistrzowi, trzem zastępcom, Pani Skarbnik, Panu Mecenasowi, wszystkim 
pracownikom biura, kierownikom wydziałów, dyrektorom jednostek 
współpracujących, wszystkim Państwu, że przez te 4 lata w różny sposób ze sobą tu 
współpracowaliśmy. Ta współpraca różnie przebiegała różnie, z różnych przyczyn, 
ale jak już zostało powiedziane jest to nasza ostatnia sesja i nie będziemy tego 
podsumowywali. Korzystając z głosu chciałbym życzyć przyszłemu Burmistrzowi, 
przyszłej Burmistrz (zadecydują Państwo, kto nim będzie), przyszłej Radzie, aby ta 
współpraca układała się dobrze, żeby ta współpraca układała się dobrze pomiędzy 
kierownikami jednostek, dyrektorami, a przede wszystkim, żeby się układała 
również pomiędzy pozostałymi jednostkami samorządu, chociażby takim jak 
Starostwo powiatowe i gminy ościenne. 
 Na koniec jest zawsze taka tradycja, że dajemy podziękowania dla wszystkich 
Radnych: Szanowny Pan/Pani Radny Rady Miejskiej w Pyrzycach 2010 – 2014. 
W związku z zakończeniem VI kadencji składam wyrazy uznania za dotychczasową 
pracę dla dobra społeczności lokalnej. Głęboko w pamięci zachowam okres naszej 
wzajemnej współpracy uważając, że mimo wielu przeciwności był to czas twórczy 
dla naszej Gminy. Życzę wielu sukcesów w życiu osobistym, pracy zawodowej 
i dalszego zaangażowania w rozwój naszej Gminy. Przewodniczący Rady Miejskiej 
Ryszard Grzesiak”. Radnym podpisał Przewodniczący, a przewodniczącemu ja. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Chciałbym złożyć na ręce Pani 
Przewodniczącej Joanny Dąbrowskiej wiązankę kwiatów jako podziękowanie za tę 
współpracę, o której wcześniej wspomniałem. 
 
Radny Mariusz Majak – Myślę, że po raz ostatni spotykamy się w takim składzie, 
w tej kadencji i warto skorzystać z możliwości złożenia podziękowań. W pierwszej 
kolejności chciałbym podziękować Szanownemu Prezydium z Przewodniczącym, 
którego dzisiaj tutaj nie ma, ale jak Pan Wiceprzewodniczący stwierdził będzie 
jeszcze na to okazja. Chciałem podziękować koleżankom z Biura Rady, Pani 
Kierownik Biura Rady za bardzo merytoryczną i sprawną pomoc dla nas Radnych. 
Chciałbym podziękować Panu Burmistrzowi za tą kadencję, nieraz bywały twarde 
wymiany zdań, ale tak to już jest. Chciałbym podziękować Wiceburmistrzom: Panu 
Jerzemu Cezaremu Albrewczyńskiemu, obecnej tutaj Pani Wiceburmistrz Marzenie 
Podzińskiej i Pani Agnieszce Odachowskiej. Oczywiście nie byłoby tutaj niczego, 
gdyby nie bardzo dobra służba finansowa naszej Gminy Pyrzyce – Pani Skarbnik 
dziękuję bardzo za tą kadencję i proszę przyjąć również podziękowania dla 
wszystkich pracowników wydziału finansowego, dziękuję obsłudze prawnej, 
dziękuję kierownikom wszystkich wydziałów, jednostek organizacyjnych, Sołtysom 
chociaż też ostatnio dochodziło do ostrych wymian zdań, ale tak to już jest 
w ferworze walki nieraz tak to bywa, wybaczamy sobie wszystko nawzajem, zresztą 
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rozmawialiśmy o tym w kuluarach i było bardzo sympatycznie. Oczywiście dziękuję 
wszystkim koleżankom i kolegom radnym za tą współpracę przez okres 4-ch lat, 
niestety nie spotkamy się wszyscy już nigdy w tym składzie, aczkolwiek 4 lata 
szybko mijają i myślę, że pewne osoby tu się pojawią. Szczególnie podziękowania 
dla kolegi Mirosława Budynka – seniora, który jest nieprzerwanie od 20-stu lat. 
 
Radny Mirosław Budynek – Chciałem powiedzieć, że odwołałem się do sądu 
w sprawie wyborów, ponieważ uważam, że zostałem przez komisję pokrzywdzony, 
tam była sprawa dwóch głosów, zobaczymy, co sąd powie, jeżeli będzie szczęście to 
się spotkamy, a jak nie to będę gratulował mojemu kontrkandydatowi, który uzyskał 
(w moim przekonaniu) tyle samo głosów, co ja. 
  
Radny Mariusz Majak – Jeszcze raz dziękuję wszystkim, mam nadzieję, że nikogo 
nie pominąłem, jestem w tej sytuacji lepszej od niektórych koleżanek i kolegów 
radnych, że nie z wszystkimi z Państwa się żegnam, bo jak Państwo wiecie udało mi 
się ponownie zostać Radnym, za co dziękuję wszystkim wyborcom już w tym 
miejscu i oczywiście podziękuję również w inny stosowny sposób, także do 
zobaczenia w przyszłej kadencji. 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Trudno cokolwiek dodać po tym wszystkim, co 
powiedział Mariusz, więc dołączam się do wszystkich podziękowań, ale jeszcze 
chciałabym się podzielić taką refleksją młodej radnej, czyli radnej I kadencji 
i chciałabym podziękować wszystkim „starym” doświadczonym radnym za pomoc, 
za naukę, dzięki którym te 4 lata (przynajmniej z mojego punktu widzenia) nie 
uważam za zmarnowane i życzę następnym radnym w tej turze, która się zakończyła 
(ja również uzyskałam mandat od społeczeństwa, więc mam szansę jakby tą wiedzę 
przekazać dalej), ale życzę im, żeby mieli szansę na tak dobrą naukę. Tutaj przede 
wszystkim chciałbym podziękować Mariuszowi, Marianowi, Ryszardowi, 
Mirosławowi, Damianowi za to, że przy nich mogłam się tak wiele nauczyć 
zwłaszcza o budżecie, tu Pani Skarbnik również, tak tylko i wyłącznie od siebie, bo 
wszystkie inne podziękowania myślę, że każdy z nas Radnych zgadza się z tym, co 
powiedział Marian, bo wsparcie było z każdej strony. Pamiętam, kiedy zostałam 
Sołtyską, kiedy moje koleżanki wzięły mnie pod skrzydła i też mi pokazały, jak 
trzeba iść i którą drogą i tutaj również była taka atmosfera. Zapomniałam jeszcze 
o mojej serdecznej koleżance Asi, dzięki której również pewne kanony sportowe nie 
są już tajemnicą, więc ze swojego prywatnego punktu bardzo dziękuję za pomoc, 
żeby te 4 lata mogły być twórcze, mogły być mądre i dzięki temu może zaowocowało 
to uzyskanym mandatem do kolejnej kadencji. 
 
Radny Miłosz Łuszczyk – A również bardzo chciałbym się dołączyć do tego, co 
powiedział Mariusz Majak i Gosia Piotrowska, i podziękować tym wszystkim przez 
nich wymienionych, Panu Burmistrzowi, służbom Pana Burmistrza i jego 
pracownikom, pracownikom Urzędu, kierownikom i pracownikom jednostek 
organizacyjnych Gminy Pyrzyce. Bardzo chcę podziękować Wam kochani radni za tą 
czteroletnią współpracę, no cóż przyjmuję wyniki głosowania z pokorą, niemniej 
jednak pragnę Państwa zapewnić, że pomimo tego, że nie będę już radnym to nadal 
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będę udzielał się społecznie i obiecuję, że jak tylko będę mógł tak nowego 
przewodniczącego komisji rewizyjnej o ile zechce, będę wspierał swoim 
doświadczeniem i wiedzą. Jeszcze raz Wam wszystkim dziękuję za to, że mogłem 
pracować w tak wspaniałej Gminie, z tak wspaniałymi ludźmi na rzecz tak 
wspaniałych ludzi. 
 
Nie wniesiono więcej głosów. 
 

Do punktu 12 porządku 
 Zamknięcie obrad LXVI Sesji Rady Miejskiej. 
 

Wiceprzewodniczący Rady – Marian Osękowski – Podziękował wszystkim za 
przybycie i zamknął obrady LXVI sesji Rady Miejskiej życząc wszystkim zdrowia, 
wszystkiego dobrego, działania na rzecz naszej Gminy i na rzecz innych podmiotów. 
 
 
Protokołowała: 
Anna Piotrowska 

                                                                      Wiceprzewodniczący Rady 
 

              Marian Osękowski 


